

國立中興大學 應用經濟學系

高希均知識經濟研究室獎學金申請辦法

**Department of Applied Economics, National Chung Hsing University Charles
H.C.Kao Institute of Knowledge Economy Scholarship Application Regulations**

中華民國 104 年 2 月 26 日系務會議通過

Approved at Administrative Meeting on February. 26th, 2015

第一條 為鼓勵應用經濟學系、農業經濟與行銷碩士學位學程(以下簡稱農經學程)學生熱心服務，特設置高希均知識經濟研究室獎學金(以下簡稱本辦法)。

Article I. To encourage the students of the Department of Applied Economics, Agricultural Economics and Marketing Master Degree Program (hereinafter referred to as the Agricultural Economics Program) to provide enthusiastic service, the Gao Xijun Knowledge Economy Research Office Scholarship (hereinafter referred to as the Measures) is specially set up.

第二條 核發對象：本系及農經學程各級學生。

Article II. Subjects to be issued: Students at all levels of the Department of Agriculture and Economics.

第三條 申請時間：每年 5 月 31 日前提出申請。

Article III. Closing date for application : May 31st each year.

第四條 名額：二名/組。

Article IV. Admission quota: Two people in one group.

第五條 獲選獎學金者於該學期起協助「知識經濟研究室執行小組」之年度活動規劃、推動及相關所需支援。

Article V. Student who got the scholarships will assist the "Knowledge Economy Research Office Implementation Team" to plan, promote and provide necessary support for the annual activities during the semester.

第六條 申請者須提出一年至少兩項活動之企劃書。

Article VI. Applicants must submit proposals for at least two events a year.

第七條 金額：每名/組五萬元。

Article VII. Amount: NTD50,000 per person/group.

第八條 申請方式：填妥申請表，連同活動企劃書於期限內送至系辦公室。學生申請獎學金相關表件內容將於審核後發還給學生，如未取回將於一周後銷毀之；獲獎結果將永久保存。

Article VIII. Application method: Complete the application form and send it to the department office within the deadline together with the activity plan. The content of the relevant student application scholarship form will be sent back to the student after the review. If it is not retrieved, it will be destroyed after one week; the winning result will be kept permanently.

第九條 評選方式：

(一)由系主任召開導師會議。

(二)評選時須提供口頭及書面報告說明。

Article IX. Selection Method:

1. The head of the department holds a tutor meeting.
2. Oral and written report descriptions must be provided for the selection

第十條 本辦法經系務會議通過後施行，修訂時亦同。

Article X. The Regulations are subject to approval at Administrative Meeting for its implementation. The same shall apply when making any revisions.